
Zápisnica 20/2021 
zo zasadnutia Kolégia dekana Fakulty chemickej a potravinárskej technológie STU 

zo dňa 12. októbra 2021 o 14:00 hod. 
 
 
Zasadnutie sa uskutočnilo prezenčne. 
 
Prítomní členovia Kolégia dekana FCHPT STU v Bratislave: 
prof. Ing. Anton Gatial, DrSc.; prof. Ing. Milan Polakovič, PhD.; doc. Ing. Milena Reháková, PhD.; prof. 
Ing. Miloslav Drtil, PhD.; doc. Ing. Boris Lakatoš, PhD.; prof. Ing. Ivan Špánik, DrSc.; prof. Ing. Ján Híveš, 
PhD.; prof. Ing. Albert Breier, DrSc.; prof. Ing. Michal Rosenberg, PhD.; prof. Ing. Peter Rapta, DrSc.; 
doc. Ing. Michal Kvasnica, PhD.; prof. Ing. Viktor Milata, DrSc.; prof. Ing. Ľubomír Valík, PhD.; prof. Ing. 
Ivan Hudec, PhD.; prof. Ing. Ľudovít Jelemenský, DrSc.; prof. Ing. Vladimír Lukeš, DrSc.; doc. Ing. Dušan 
Berkeš, PhD.; Ing. Michal Kaliňák, PhD.; Mgr. Robin Pělucha, PhD.; Mgr. Ladislava Ivančová, PhD.; Ing. 
Jozef Dzivák 
Neprítomný: Ing. Martin Grančay, PhD. 
 

PROGRAM: 
1. Aktuálne otázky a úlohy v súvislosti s COVID-19, mimoriadnou situáciou a priebehom 

prezenčného resp. dištančného vzdelávania na STU (dekan, prodekani, tajomník) 
2. Ďalšie podmienky prijatia na štúdium inžinierskych a doktorandských študijných programov 

(Reháková) 
3. Zhodnotenie stavu doktorandského štúdia (Reháková) 
4. Vyhodnotenie Letnej školy LC (Reháková) 
5. Informácia o príprave smernice pre riadenie projektovej činnosti na FCHPT (Polakovič) 
6. Informácia o príprave zmien v hodnotení publikačnej činnosti na FCHPT (Polakovič) 
7. Informácia o pravidlách pri hodnotení a publikovaní učebných textov na STU a FCHPT 

(Polakovič) 
8. Rozličné 

 aktuálne informácie o projekte ACCORD (Lakatoš, Grančay, Gatial) 
 priebežná informácia o stave prípravy novej akreditácie na FCHPT a na STU (Polakovič, 

Reháková) 
 
Dekan fakulty prof. Gatial otvoril zasadnutie Kolégia dekana FCHPT STU v Bratislave. 
 
Bod 1. Aktuálne otázky a úlohy v súvislosti s COVID-19, mimoriadnou situáciou a priebehom 
prezenčného resp. dištančného vzdelávania na STU 
Dekan fakulty prof. Gatial informoval o ostatnom zasadnutí Kolégia rektora STU v Bratislave. 
V súvislosti s COVIDom-19 univerzita vykonáva svoju funkciu v modeli „základ“ podľa národného 
COVID semafora. Je zložitou a nie plne zodpovedanou otázkou, či FCHPT má právo kontrolovať 
zaočkovanosť – stanovisko ÚVZ SR naznačuje, že zaočkovanosť zamestnancov kontrolovať nemôžeme, 
no v prípade študentov to možné je, ak ich definujeme ako klientov, ktorým poskytujeme službu 
a vstupujú do našej „prevádzky“. Upozornil, že výučbu nemožno definovať ako „hromadné podujatie“. 
Prodekanka doc. Reháková prezentovala aktuálnu informáciu o počte nakazených študentov a 
skonštatovala, že pokiaľ sa budú dodržiavať pravidlá stanovené ÚVZ SR, situácia do konca semestra by 
mala byť zvládnuteľná. Študenti v povinnej karanténe sú ospravedlnení z výučby, informácia o tom je 
v AIS, aj rozvrhovom systéme, pokiaľ študent o ospravedlnenie požiada, resp. oznámi na študijné 



oddelenie, že nie je očkovaný. Vyzvala prítomných, aby pozitívne prípady nahlasovali jej, tajomníkovi 
fakulty a prodekanovi prof. Drtilovi. 
Doc. Kvasnica sa informoval o postupe v špecifickom prípade zaočkovaného zamestnanca, ktorý zdieľa 
kanceláriu s pozitívnou osobu. Prodekanka doc. Reháková tomuto zamestnancovi odporučila pozorne 
sledovať svoj zdravotný stav a v súlade s vyhláškami ÚVZ SR naďalej chodiť do práce. Dekan fakulty 
prof. Gatial pripomenul, že ak to daný zamestnanec považuje za potrebné, môže požiadať o home 
office. 
Prof. Hudec informoval o probléme s vysokým počtom nezaočkovaných študentov v 5. ročníku ním 
garantovaného študijného programu. Obáva sa, že nakazia iných. 
 
Bod 2. Ďalšie podmienky prijatia na štúdium inžinierskych a doktorandských študijných programov 
Prodekanka doc. Reháková prezentovala materiál „Ďalšie podmienky prijatia na štúdium inžinierskych 
a doktorandských študijných programov“. Upozornila na drobné zmeny a vysvetlila ich zmysel. Navrhla 
znížiť kritérium úspešnosti v prijímacom konaní na doktorandské štúdium z 80 % na 70 % maximálneho 
počtu bodov. 
Prof. Valík podotkol, že ak žiadame študentov v študijných programoch v anglickom jazyku o doklad 
o absolvovaní testu zo znalosti anglického jazyka, rovnako aj učitelia vyučujúci v AJ by mali mať 
podobný certifikát. 
Uznesenie 20.1: Kolégium dekana schválilo „Ďalšie podmienky prijatia na štúdium inžinierskych a 
doktorandských študijných programov“ a odporučilo ich predloženie na schválenie Akademickému 
senátu FCHPT STU v Bratislave.  
 
Bod 3. Zhodnotenie stavu doktorandského štúdia 
Prodekanka doc. Reháková prezentovala materiál „Zhodnotenie stavu doktorandského štúdia“. Z 32 
prijatých uchádzačov sa na štúdium zapísalo 31. Aktuálne je na doktorandskom štúdiu 194 študentov 
(vrátane EVI a štúdia v anglickom jazyku), čo predstavuje medziročný nárast o 10. Dizertačné skúšky 
(„minimovky“) sú skladané včas. Obhajobu úspešne vykonalo v uplynulom akademickom roku 33 
študentov. Niekoľko študentov prekročilo štandardnú dĺžku štúdia, časť z nich ako dôvod uviedlo 
COVID-19. 
Spomedzi študentov (absolventov) s vynikajúcimi výsledkami boli štyria najlepší, ktorí splnili prísne 
kritériá, navrhnutí na cenu rektora. Do konca októbra možno navrhnúť študentov (absolventov) na 
cenu dekana. 
Uznesenie 20.2: Kolégium dekana schválilo materiál „Zhodnotenie stavu doktorandského štúdia“.  
 
Bod 4. Vyhodnotenie Letnej školy LC 
Prodekanka doc. Reháková informovala o priebehu letnej školy laboratórnych cvičení, ktorá sa 
uskutočnila vo 8 kurzoch. Poďakovala riaditeľom ústavov za spoluprácu pri organizácii letnej školy a 
skonštatovala, že záujem študentov o kurzy bol uspokojivý. Samotní študenti podľa spätnej väzby 
ocenili, že sa mohli venovať experimentom bez toho, aby museli riešiť protokoly. 
Kolégium dekana vzalo informáciu o letnej škole na vedomie. 
 
Bod 5. Informácia o príprave smernice pre riadenie projektovej činnosti na FCHPT 
Prodekan prof. Polakovič informoval členov Kolégia dekana o pripravovanej novej smernici pre 
riadenie projektovej činnosti na fakulte. Predstavil navrhované úpravy a v súvislosti s aktuálnou 
všeobecnou výzvou APVV nabádal riaditeľov ústavov, aby riešitelia do navrhovaných projektov 
zainkorporovali zamestnancov, ktorí budú hradení prevažne zo zdrojov APVV. Prof. Rosenberg 



reagoval, že s takýmto usporiadaním nemá dobré skúsenosti a prof. Breier dodal, že samotná Rada 
APVV neodporúča alokovať veľké množstvo finančných zdrojov na mzdové prostriedky. 
Prodekan prof. Polakovič informoval, že tzv. Preklenovací mechanizmus v podobe v akej existuje dnes 
bude zrušený, finančné prostriedky sa ale naďalej v prípade potreby budú poskytovať z fakultných 
zdrojov. Dekan fakulty prof. Gatial doplnil, že projekt, ktorý v prípade svojho schválenia vyžaduje 
predfinancovanie, treba ešte pred predložením prediskutovať s Projektovým strediskom FCHPT a mať 
ho schválený dekanom. 
Prodekan prof. Polakovič obšírne vysvetlil prítomným členom Kolégia dekana problematiku réžií a 
naznačil, že 20 %, ktoré umožňuje na réžie vyčleniť APVV, nepostačuje. Navrhol tiež sprísniť kontrolu 
plánovania odpisov a navrhol prijať opatrenia na zníženie vzniku rizika neoprávnených výdavkov. 

 
Bod 6. Informácia o príprave zmien v hodnotení publikačnej činnosti na FCHPT 
Prodekan prof. Polakovič informoval o príprave zmien v hodnotení publikačnej činnosti na fakulte. 
V prvom kroku vysvetlil mechanizmus aktuálneho spôsobu financovania za jednotlivé typy 
publikačných výstupov. Následne navrhol zmeniť systém 80:20 používaný pri hodnotení publikačnej 
činností na systém 100:0, ako aj zmeniť bodovanie jednotlivých typov vedeckých výstupov. 
Dekan fakulty prof. Gatial vyzval členov Kolégia dekana, aby do konca týždňa vyjadrili svoj súhlas alebo 
nesúhlas s návrhom e-mailom priamo prodekanovi prof. Polakovičovi. 

 
Bod 7. Informácia o pravidlách pri hodnotení a publikovaní učebných textov na STU a FCHPT 
Prodekan prof. Polakovič vysvetlil, prečo je dôležité učiniť zmeny v pravidlách pri hodnotení a 
publikovaní učebných textov na STU a FCHPT, a prezentoval podmienky, ktoré musia učebné texty 
spĺňať, aby boli uznané do danej kategórie. 

 

Bod 8. Rozličné 

 Prodekan doc. Lakatoš informoval o aktuálnom stave rekonštrukcie starej budovy. 
 Prodekanka doc. Reháková informovala o posune v harmonograme akreditácie študijných 

programov. 
 Prodekanka doc. Reháková informovala o aktualizácii metodického usmernenia k podmienkam 

kontroly doktorandského štúdia z dôvodu zmeny kategorizácie výstupov tvorivej činnosti 
Slovenskou akreditačnou agentúrou pre vysoké školstvo a zmeny klasifikácie publikačných 
výstupov od 1.1.2021. 

 Dekan fakulty prof. Gatial informoval o zámere rektora vytvoriť novú fakultu na STU v Bratislave. 
 
 
Bratislava, 26. októbra 2021 
 
 
Zapísal: 
Ing. Martin Grančay, PhD., v. r. 
tajomník FCHPT STU 
 
Overila: 
doc. Ing. Milena Reháková, PhD., v. r. 
prodekanka pre vzdelávanie FCHPT STU 
 



Za správnosť: 
prof. Ing. Anton Gatial, DrSc., v. r. 
dekan FCHPT STU 


